



Respiratory Mask & Filters

1021124150000

FILTER Model: 100 P3 R

فلتر موديل : P3 R 100

خصائص المنتج: فلتر جسيمات بوصلة لولبية قياسية وفقاً للمعيار EN 148-1، للغبار والأبخرة والرداذ. يمكن استخدام الفلتر مع أقنعة الوجه الكاملة من نوع Spasciani TR 82 و TR 2002 و TR 2002 CL2 و TR 2002 CL3 وأقنعة نصف الوجه ST 85 أو ما يعادلها، بشرط أن تكون مزودة بوصلة EN 148-1. يمكن استخدام الفلتر أيضاً مع أجهزة تنقية الهواء المزودة بمروحة (PAPR) من طراز Turbine 1708 و Turbine 1702 المزودة بقناع وجه كامل، وأجهزة Turbine CFU و FU و H المزودة بخوذات وأغطية رأس.



General Features

Particle filter with standard thread connection according to EN 148-1 standard, for dusts, fumes, mists.

The filter can be used with Spasciani full-face masks type TR 82, TR 2002 CL2 and TR 2002 CL3 and halfmasks ST 85 or equivalent, provided that they are fitted with EN 148-1 connector.

The filter can be used also with con Powered Air Purifying Respirators (PAPR) Turbine 1708 and 1702 equipped with fullface mask and Turbine CFU, FU and H equipped with helmets and hoods.

Standards

- Certified to: EN 143:2000/A1:2006.
EN 12941:1998+A2:2008 and to EN 12942:1998+A2:2008 (EU) 2016/425 (PPE).

Used In: Do not use in areas where the oxygen concentration is lower than 17% in volume nor in presence of gases and vapours.



United Safety & Fire Fighting Systems Co. Ltd.
Sulaiman Nabulsi Street Al Abdali Amman
Tel 0776060806 www.toolsandsafety.shop



*Safety
is for
life*